

DANIEL SMITH



EXTRA FINE™ WATERCOLOR STICK SET OF 5 + CASE

Extrafine bâton d'aquarelles - coffret de 5



BONUS
Free Stick and Case
BONUS
Bâton et étui gratuits

Aquatic Landscapes

Paysages aquatiques



Aquatic Landscapes

Paysages aquatiques

Cobalt Teal Blue

Bleu Sarcelle de Cobalt
Kobalt Blaugrün
Turquesa azul de cobalto
Verde Azzurro di Cobalto

Phthalo Turquoise

Turquoise de Phthalo
Phthalotürkis
Turquesa Italo
Turchese Ftalo

Carbazole Violet

Violet Carbazole
Carbazolviolett
Violeta carbazolo
Viola Carbazolo

Neutral Tint

Teinte neutre
Neutrafarbe
Tinte Neutro
Tinta neutra

Quinacridone Gold

Or de Quinacridone
Quinacridon Gold
Dorado quinacridona
Oro Quinacridone



Learn More

Apprendre en plus

This set of four brilliant aquatic tones plus a classic shadow will enhance your journey into the underwater world by capturing the beautiful colors of our oceans and waterways. Set colors selected by Caroline Deebble.

Ce coffret de quatre tons aquatiques brillants plus une ombre classique améliorera votre paysage dans le monde sous-marin en capturant les belles couleurs des océans et voies navigables.



Caroline Deebble is

a renowned teaching artist in Australia whose award-winning work has been exhibited globally, including Italy, Greece and Malaysia. She has been her country's delegate for multiple watercolor festivals.



Caroline Deebble est une artiste professeur renommée en Australie dont l'œuvre primé a été exposé dans le monde entier, notamment en Italie, en Grèce et en Malaisie. Elle a été la déléguée de son pays pour plusieurs festival d'aquarelles.

Website: carolinedeeble.com
Facebook: Caroline Deebble
Instagram: [thelakehousestudio](https://www.instagram.com/thelakehousestudio)

Warning Required by the State of California Only:

⚠️ **WARNING:** Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

⚠️ **AVERTISSEMENT:** Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

EXTRA FINE™ WATERCOLOR STICKS

Extrafine bâton d'aquarelles

- Hold a Watercolor Stick in your hand—a brush or paint palette is optional.
- The power of pure pigment is at your fingertips with our portable, versatile Watercolor Sticks.
- Paint, make marks & mix directly from the stick to your artwork.
- DANIEL SMITH Watercolor Paint in your hand, just add water!
- No wax or fillers
- Highest Lightfastness
- Professional Quality
- Tenez le bâton d'aquarelle dans votre main et un pinceau ou une palette vide comme option.
- La puissance du pigment pur est à la main avec nos bâtons d'aquarelle portables et polyvalents.
- Peignez, faites des marques et mélangez directement du bâton à votre œuvre.
- La couleur aquarelle DANIEL SMITH que vous avez entre votre main, il suffit d'ajouter de l'eau!
- Pas de cire ou des charges (de remplissage)
- Résistance à la lumière la plus élevée
- Qualité professionnelle

Included is the DANIEL SMITH Watercolor Stick Case. Carry, store and protect your sticks with this 5-compartment, translucent plastic case with a snap lid. Break the compartments apart or leave attached.

inclus l'étui de bâton d'aquarelle. Transportez, rangez et partagez vos bâtons avec cet étui en plastique translucide à 5 compartiments avec un couvercle à pression. Séparez les compartiments pour transporter des bâtons individuels ou laissez les attachés pour garder le coffret ensemble.

285670107



7 43162 03632 5